



基于XML的需求管理系统的设计与实现

梁彬, 孔兵

云南大学, 信息学院, 云南, 昆明, 650091

Design and implement of an XML-based requirements management system

LIANG Bin, KONG Bing

School of Information, Yunnan University, Knming 650091, China

- 摘要
- 参考文献
- 相关文章

全文: [PDF \(1197 KB\)](#) [HTML \(KB\)](#) 输出: [BibTeX](#) | [EndNote \(RIS\)](#) [背景资料](#)

摘要 需求管理工具是实施有效需求管理的重要手段,而目前的需求管理工具在需求数据交换与需求管理可视化方面存在不足.针对此问题,提出了基于XML的需求数据管理方法以及相应的可视化机制,在此基础上,设计并实现了一个基于XML的需求管理系统.

关键词: 需求管理 XML 可视化

Abstract: Requirements management tools are the important means to support the effective requirements management. However, current requirements management tools are lack of requirements data interchangeability and requirements management visualization. Upon to these problems, an XML-based requirements management method and its corresponding visualization mechanism are presented. After that, an XML-based requirements management system has been designed and implemented.

Key words: requirements management XML visualization

收稿日期: 2004-09-03;

基金资助: 云南省计算机技术应用重点实验室开放项目; 云南省自然科学基金资助项目(2001F0006M); 云南省中青年学术和技术带头人培养基金资助项目(1998-37).

引用本文:

梁彬,孔兵. 基于XML的需求管理系统的设计与实现[J]. 云南大学学报(自然科学版), 2005, 27(2): 112-118.

LIANG Bin, KONG Bing. Design and implement of an XML-based requirements management system[J]. , 2005, 27(2): 112-118.

没有本文参考文献

没有找到本文相关文章

服务

- ▶ 把本文推荐给朋友
- ▶ 加入我的书架
- ▶ 加入引用管理器
- ▶ E-mail Alert
- ▶ RSS

作者相关文章

- ▶ 梁彬
- ▶ 孔兵

版权所有 © 《云南大学学报(自然科学版)》编辑部

编辑出版: 云南大学学报编辑部 (昆明市翠湖北路2号, 650091)

电话: 0871-5033829(传真) 5031498 5031662 E-mail: yndxxb@ynu.edu.cn yndxxb@163.com